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PROTOKÓŁ Nr XIV/2012 

z XIV sesji Rady Gminy Kamień 

w dniu 29 lutego 2012 r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



2 

 

 XIV sesję VI kadencji Rady Gminy Kamień otworzył i prowadził  

przewodniczący Rady Gminy – Mariusz Goclon. Odbyła się  

w Urzędzie Gminy w godz. 15
00

-16
30

. 

Na wstępie powitał zaproszonych gości, władze Gminy, sołtysów,  radnych 

(listy obecności w załączeniu).  

W sesji uczestniczyli: 

Pan Czesław Wdowiak – prezes Stowarzyszenia Osób Niepełnosprawnych, 

Pan Józef Łach – dyrektor Zespołu Szkół w Kamieniu, 

Pan jan Madej – dyrektor Szkoły Podstawowej w Kamieniu Podlesiu, 

Ks. Stanisław Buszta - proboszcz Parafii Kamień Podlesie,  

Pani Elżbieta Kurlej -  przedstawicielka Rady Rodziców Szkoły Podstawowej 

w Kamieniu Podlesiu, 

Przedstawiciele Samorządu Uczniowskiego w/w Szkoły: Beata Buczek, 

Monika Rodzeń, Magdalena Surdyka, 

Pan Ryszard Bugiel - wójt gminy,  

Pan Franciszek Olko -  zastępcę wójta, 

Pan Jerzy Bednarz – sekretarz, 

Pani Danuta Wąsik -  skarbnik.  

Przewodniczący stwierdził wg listy obecności radnych  kworum 

do podejmowania  uchwał przez Radę. Nieobecni radni: Teresa Karaś i Witold 

Sitarz. 
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Porządek obrad: 

1.  Otwarcie sesji. 

2.  Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Zasadniczej Szkoły 

Zawodowej w Kamieniu. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia „św. Floriana” Szkole 

Podstawowej w Kamieniu Podlesiu. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kamień na lata 2012- 2020. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

partnerskiej na rzecz realizacji projektu pod nazwą: „Doskonalenie 

zarządzania w Powiecie Kolbuszowskim oraz gminach: Dzikowiec, 

Kamień, Majdan Królewski i Niwiska na podstawie wyników „Wspólnej 

Metody Oceny” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki  

współfinansowanego z Europejskiego  Funduszu Społecznego.  

6. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie sesji . 

 

Powyższy porządek obrad Rada przyjęła w wyniku głosowania jednogłośnie,  

obecnych 13 radnych, 13 głosów za przyjęciem. Zmiana dotyczyła 

wprowadzenia punktu 5 do porządku obrad.  
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Ad.2. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej w Kamieniu. 

Projekt zaopiniowany przez Komisję Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. Uzasadnienie przedstawił Sekretarz Gminy – Jerzy Bednarz. 

Projekt  tej uchwały jest konsekwencją zmiany ustawy o systemie oświaty, która 

wprowadza od nowego roku szkolnego 3 – letni okres nauki w szkołach 

zawodowych. Decyzja o przekształceniu musi być podjęta na 6 m-cy przed 

rozpoczęciem roku szkolnego. Powiatowa Rada Zatrudnienia w Rzeszowie 

pozytywnie zaopiniowała wniosek o nowych kierunkach kształcenia  

w zawodach: murarz-tynkarz, betoniarz- zbrojarz, stolarz, koszykarz - 

plecionkarz, kucharz, cukiernik, piekarz, fryzjer, mechanik pojazdów 

samochodowych. Z pewnością nie będzie możliwe kształcenie we wszystkich 

wymienionych, ale połączenie np. murarz – betoniarz czy kucharz-cukiernik. 

Pytań nie było. Przewodniczący poddaje projekt uchwały pod głosowanie,  

w wyniku którego uchwała Nr XIV/72/2012 przyjęta przez Radę jednogłośnie, 

obecnych 13 radnych, 13 głosów za przyjęciem. 

Ad.3. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia „św. Floriana” Szkole 

Podstawowej w Kamieniu Podlesiu. 

Do Rady Gminy wpłynął wniosek wraz z uzasadnieniem o nadanie imienia 

Szkole Podstawowej w Kamieniu Podlesiu, pod wnioskiem podpisali się: Rada 

Rodziców, Samorząd Uczniowski oraz Rada Pedagogiczna. W sesji 

uczestniczyli przedstawiciele wymienionych organów na czele z dyrektorem 

Szkoły oraz ks. proboszczem tamtejszej Parafii –Stanisławem Busztą. Pan 

dyrektor w swoim wystąpieniu przedstawił wyniki przeprowadzonych ankiet. 

Wyboru dokonano z pośród  następujących propozycji : św. Florian, bł.  

Karolina Kózkówna, Jan Paweł II, Prymas Tysiąclecia Kardynał Wyszyński  

i ks. Popiełuszko.  

Kontynuując dalej, Pan dyrektor  „Jest to dla Nas historyczna chwila, dlatego 

wszystkie te podmioty szkoły: rodzice, uczniowie, nauczyciela, ksiądz 

proboszcz postanowiliśmy wziąć udział w dzisiejszej sesji, tej mama nadzieję, 

na której będzie uchwalone imię naszej szkoły. Nie mogliśmy przybyć wszyscy 

ale są z nami reprezentanci tych grup. Jak już wspomniano we wniosku do Rady 

Gminy o nadanie imienia Społeczność szkolna, ale nie tylko szkolna, wszyscy 

mieszkańcy Podlesia od dawna nosili się z zamiarem wybrania imienia szkole. 

Przeprowadzono liczne konsultacje i rozmowy. I w 2010 roku  przyjęliśmy 

uchwałą Rady Pedagogicznej procedurę nadania imienia. Zasadniczym 

zadaniem na początku było przekonanie wszystkich zainteresowanych: 

rodziców, nauczycieli i uczniów, że imię z którym szkoła  by się utożsamiała 

jest potrzebne. Nie tylko wyniki ankiet, ale rozmowy z ks. Proboszczem  

i mieszkańcami Podlesia upewniły nas, że najlepszym imieniem dla szkoły 
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będzie św. Florian. Również  Pan Wójt, a przedtem wieloletni dyrektor szkoły 

był za takim rozwiązaniem. Cieszy nas, że jesteśmy tak zgodni w wyborze 

imienia. Imię to najbardziej wpisuje się w tradycje wsi i szkoły. Budynek szkoły 

jest bazą i miejscem integracyjnym strażaków, uczniów i rodziców. Wszyscy 

uznaliśmy, iż zasady niesienia pomocy w każdej sytuacji, które głosił i wcielał 

w życie św. Florian jak najbardziej wpisują się w cele wychowania dzieci  

i młodzieży. Poprzez nadanie imienia szkoła uzyska swoistą indywidualność  

i tożsamość wyróżniającą ją spośród innych szkół. Szkoła swoje działania 

wychowawcze będzie mogła oprzeć na wartościach ogólnie uznawanych przez 

społeczność, potwierdzonych życiem i działalnością patrona i tej organizacji 

której patronuje św. Florian czyli Straży Pożarnej. Dziękuję, a państwa radnych 

proszę o podjęcie decyzji w tej sprawie”. 

Projekt zaopiniowany przez Komisję Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. Pytań nie było. Przewodniczący poddaje projekt uchwały pod 

głosowanie, w wyniku którego uchwała Nr XIV/73/2012 przyjęta przez Radę 

jednogłośnie, obecnych 13 radnych, 13 głosów za przyjęciem. 

Ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kamień na lata 2012- 2020. 

Projekt zaopiniowany przez Komisję Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. Uzasadnienie projektu  Pani Skarbnik – Danuta Wąsik: przy 

planowaniu budżetu założone było zakończenie inwestycji w Krzywej Wsi  

w br. Z uwagi na możliwość pozyskania dodatkowych środków na to zadanie  

w 2013 roku, dzielimy na etapy to zadanie i zakończenie planujemy w 2013 

roku. I w związku z tym przenosimy na ten cel zaplanowane wydatki w kwocie 

400 000,00 zł z lat 2013-2015 z zadania pn.” Uporządkowanie gospodarki 

wodno- ściekowej w Gminie Kamień – Budowa kanalizacji sanitarnej  

w Krzywej Wsi i Podlesiu. Jednocześnie zwiększa się upoważnienie dla Wójta 

Gminy do zaciągania zobowiązań w latach 2013-2015 o kwotę 98 000,00 zł. 

Pytań nie było. Przewodniczący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, w 

wyniku którego uchwała Nr XIV/74/2012 przyjęta przez Radę jednogłośnie, 

obecnych 13 radnych, 13 głosów za przyjęciem. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

partnerskiej na rzecz realizacji projektu pod nazwą: „Doskonalenie 

zarządzania w Powiecie Kolbuszowskim oraz gminach: Dzikowiec, Kamień, 

Majdan Królewski i Niwiska na podstawie wyników „Wspólnej Metody 

Oceny” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki  

współfinansowanego z Europejskiego  Funduszu Społecznego.  

Projekt zaopiniowany przez Komisję Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. Uzasadnienie projektu  Pan Sekretarz – Jerzy Bednarz: uchwała 

upoważnia Wójta Gminy do zawarcia umowy partnerskiej na realizację 
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projektu. Kwota 123 470,00 zł zapisana w projekcie to tylko część środków 

przeznaczonych na realizację projektu dla naszego Urzędu, które będą 

wprowadzone do naszego budżetu, pozostałe środki wydatkowane będą  

z budżetu firmy obsługującej projekt. Ogólna wartość projektu dla wszystkich 

partnerów to kwota 2 mln. zł. z tego dla Urzędu Gminy  przypada kwota 

360 000,00 zł.  

Pytań nie było. Przewodniczący poddaje projekt uchwały pod głosowanie,  

w wyniku którego uchwała Nr XIV/75/2012 przyjęta przez Radę jednogłośnie, 

obecnych 13 radnych, 13 głosów za przyjęciem. 

 

Ad.6. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Panie Przewodniczący Wysoka Rado 

Chcę wyrazić zadowolenie z faktu nadania imienia św. Floriana Szkole 

Podstawowej w Kamieniu Podlesiu, a Radzie podziękować za podjęcie uchwały. 

Jesteśmy przed zebraniami sołeckimi, pierwsze odbędzie się w Nowym 

Kamieniu – 3.03. godz.18
00

; Górka– 4.03. godz.12
15

; Łowisko – 4.03. 

godz.16
30

;Podlesie- 11.03. godz.11
45

; Prusina
 
– 11.03.godz.18

00
; Krzywa Wieś – 

17.03. godz.18
00

. Jest odpowiedź  z  GDDKiA w sprawie remontu S19, jest 

mało optymistyczna - termin realizacji planowany na 2015 rok. Trwają prace 

przy Domu Nauczyciela. Złożony wniosek na kanalizację Krzywa Wieś – 

Podlesie jest na liście na 99 pozycji. Otrzymaliśmy 900 000,00 na remont drogi 

„Krakowski Gościniec”. Geodeta pracuje nad przygotowaniem dokumentacji, 

jest konieczność jej poszerzenia. Modyfikowany jest kosztorys inwestorski 

centralnego ogrzewania w Krzywej Wsi (szkoła), korekta będzie za kilka dni. 

Będę pisał monit do Ministerstwa w sprawie podatku od nieruchomości od 

budowli, dotyczy interpretacji przepisów - co jest budowlą w przypadku 

budowy parku wiatrowego. Dziękuję. 

Ad.7. Zapytania i wolne wnioski. 

Radny Kołodziej Andrzej zapytał w sprawie podatku za drogę gminną 

„Krakowski Gościniec” jakim są opodatkowani mieszkańcy. Pan Wójt wyjaśnił, 

że geodeta rozpoczął prace w sprawie uregulowania własności. 

Więcej pytań nie było, Przewodniczący zamknął XIV sesję Rady Gminy 

Kamień. 

 

 

 

 

           


